
Göteborgs Bridgeftirbund 20 19-20

Protokoll från Styrelsemöte nr 10

Plats: Bridgens hus, J A Wettergrens Gata 5

Tid: Onsdag den12 augusti 2A20,k1. 11.00

N?irvarande styrelseledamöter: Tillftirordnad Ordf. Gunnar Ostgård Olsson, Sten-Åke

Thunberg, Bo/Bobo Wallmander, Alf Börjesson, Jan Jenserl Birgitta Lagnell och Birgit
Petersön.

Adjungerade: Carl Ek och Ame Larsson.

Frånvarande: Bo Hillström

1 Möteis öppnande

Gunnar öppnade mötet och hälsade alla viilkomna. Han hade ordnat med bullar till kaffet.

2-Yal av Justerare

Sten-Åke Thunberg valdes att jämte ordforanden justera protokollet.

3. Adjungeringar
Calle och Arne Larsson adjungerades till mötet.

4. Dagordning
Ett ftirslag till dagordning delades ut av Gunnar. Denna godkändes.

5. Föregående mötes protokoll

Protokollet från den 30 juni 2020 godkiindes och lades till handlingarna.

Alf 1ägger ut protokollet på GBFs hemsida och sätter upp det på anslagstavlan i Bridgens Hus.

6. Rapporter

Allmrin info. Gumar menade att vi skall varuäterhällsamma med att skapa diskussionstrådar

på e-posten, eftersom de kan leda till missftirstånd och skapa osåimja.

Ekonomi. Gunnar informerade vid Bosses frånvaro.

BBO-tävlingaruaformodas kunna ge intiikter på 25000 detta verksamhetsår.

Förslag om ersäthring till Carl Ek med 300 kronor ftir varje BBo-tävling ställdes.

Styrelsen godkiinde detta.

Bridgeklubbar i GBF, som har en omsättning på minst 250 0001är, kan söka omställningsstöd

hos Skatteverket.

Vi har fått godkåint på vår ansökan om korttidsarbete for Carl och Mikael från och med 1/B till
och med 30/11 2020.
Räkenskaperna beråiknas vara klara i september.

Försäljning av kortlekar och direkt stöd fran medlemmar har hittills gett 122 000.

Eventuella kvitton ftir kostnader skall lämnas till Bosse senast 31 augusti.

Avgifter och skatter arbetalda.
Intendentur. Jan kunde ber'attaatt underhåll av bridgeborden i Bridgens hus har utftirts. Likaså

med serveringsytan i köket. Vi behöver byta IP-adress hos våra datorer.

Trivlingskommittön. Sten-Åke tog upp frågan om hur vi skulle göra med kommande DM-
tävlingar. Vi kan inte göra annat åin att skjuta dem på framtiden.



Pensiontirsklubb. Birgitta filrklmade altdettaarbete ligger nere. Hon deltar i en digital grupp

ftir utbyte av erfarenheter över hela landet.

Bridgens Vdnner. Birgit berättade att det finns 43 000 på banken. Hon har skickat ut

påminnelser om betalning, men allahar inte betalt. Vi bestiimde att kommande dragningar

skall ske vid kommande styrelsemöten med GBF. Birgit lovade att hjälpa till med Bridgens

Viinner året ut. Hon åtar sig bland annat att skriva eff fiirslag till nya stadgar ftir Bridgens

Vänner.

Kortlekar. Bobo meddelade att det finns ett ftirslag till brev, som skall skickas till samtliga

bridgeklubbar i Sverige med ett erdudande om forsäljning av kortlekar till ett formånligt pris.

Gunnar medverkar vid utformningen av detta brev.

7.Ligalr2020-21
Calle presenterade olika fiirslag. Vi kom fram till att vi skall göra en inbjudan till
medlemmarna i GBF om en Göteborgsliga på BBO. Seriespelet skall ske med fasta

speldatum.

I ett senare skede forsöker vi också arrangera en speciell lagtiivling i samarbete med Rolfs
Flyg och Buss.

8. BBO-tiivlingar - utvåirdering

Vi fortsätter med partiivlingar 3 dagar i veckan med start kl. 10.00. För att minska otrivsam

väntetid skall vi prova att genomftira tävlingar med kortare rondtid.
I ett senare skede fiirsöker vi också arrangera en speciell lagtiivling i samarbete med Rolfs

Flyg och Buss.

Bridgeklubben Viisterträffen har hört av sig och vill kunna spela på BBO. Vi bör erbjuda

deras spelare att bli introduktionsmedlemmar.

9. Arbetsordning ftir årsmötet

Gunnar och Alf får till uppgift att skriva de rapporter, som behöver redovisas vid årsmötet.

Calle hjälper också till.

10. Rolfs Cup på BBO
Calle menar att det inte går att spela en sådan &ivling med våirdefulla priser på nätet. Risken

fiir fusk åir alldeles ftir stor. Bobo har haft kontakt med RFB, som tycker att vi skall awakta
tills vi kan spela på normalt sätt.

11. Insamling och ftirsäljning av kortlekar

Gunnar kommer att skriva ett nytt brev till medlemmama och skicka ut per e-post.

12. Kommande verksamhet

Arne informerade om att det ser mörkt ut ftir höstens kurser.

Mikael berättade att Royal Bachelor Club kommer att börja spela snart.

Öwiga klubbar awaktar.

13. Övriga frågor

Några sådana fanns inte.

14. Nästa styrelsemöte

Nästa möte forläggs till torsdagen den 3 september klockan 11.00.

15. Avslutning



Gunnar avslutade mötet och tackade alla ftir visat intresse.

Vid protokollet: Justedas:

Åke Thunberg


